
Referat fra FAU-møte på Tåsen skole, 4. september 2023 
 

Navn  Klasse  Til stede Frafall 
 1a   
 1b   
 1c   
 1d   
Heidi Marie Simonsen 2a x  
Astrid Ménès-Nørsterud 2b x  
 2c  x 
Helene Skau 2d x  
Anders Bortne 3a x  
Lars Karelius Noer 3b x  
Pål Galteland – vara for Claudia Horntvedt 3c x  
Mari Borgen 3d x  
SIne Heier Strausheim 4a x  
Steinar Solheim 4b x  
Ingeborg Sollund 4c x  
KrisIan Jåtog Trygstad 4d  x 
Hilde Johnsen 5a x  
Trine Eilertsen 5b x  
Anders Nordeng (FAU-leder)  5c x  
Siri Knutsen Vosgraff 5d x  
Gro Tunheim 6a x  
Ann Oldervoll 6b x  
Andreas Thorsrud?  6c  x 
Lasse Ruud 6d  x 
Helga Lande 7a   
Laila Mcclimans 7b x  
Tonje KrisIansen 7c x  
Amarah Dar 7d x  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Sak 1: Tåsen Skoles Venner (TSV) om innsamling 5l leirskole. Til orientering. 
Brev fra skolebyrådene 2l Oslo-skolene om ikke å 2llate dugnadsbaserte eller gavebaserte turer 
(desember 2022 og april 2023) skapte tvil om praksisen ved Tåsen skole for at TSV oppfordrer 6. 
klasseforeldrene 2l å gi et beløp som sikrer fem dagers opphold ved leirskole. Kaja Aubert fra TSV kunne 
nå fortelle at rektor har informert om at foresaJe og elever igjen har mulighet 2l å bidra. De nevnte 
brevene gjelder ikke lenger. Nye, fullstendige retningslinjer er forventet i løpet av september.  
 
Sak 2: Ønske om mer lek, fysisk ak5vitet og fruktpauser 
Kjers2 Kjerschow (mor 2l barn i 4B) har delt et skriv med FAU og bedt om diskusjon av deJe (se vedlegg 
2l FAU leders innkalling). KK er bekymret for at barna siJer for mye s2lle i lange økter, og ser deJe som 
del av en trend som har pågåJ i mange år, siden seksårsreformen. Hun ønsker flere friminuJer, mer 
frukt, flere turdager. Ønsker å uVordre skoleledelsen om hva som finnes av lokalt handlingsrom. FAU-
leder Anders Nordeng forklarte at skoleledelsen er invitert 2l å delta på neste møte og at vi legger opp 2l 
at spørsmålet kan tas opp da.   
 
Sak 3: Kons5tuere Tåsen Skole FAU 2023-2024 
AN forklarte FAUs formål og hovedarbeidsområder. Presentasjonsrunde. Diskusjon om hensiktsmessige 
arbeidsgrupper. Heller noen store, enn for mange små. AN skal sende ut en doodle hvor alle kan melde 
inn første- og andreønske. De fremmøJe 18 FAU representanter vedtok FAU for kons2tuert (ingen 
deltok fra førsteklassene, eJersom FAU representanter derfr blir valgt i september).  
 
Sak 4: Lekser  
AN minnet om at Elevrådet ønsker å avskaffe lekser. Skoleledelsen arbeider med nye retningslinjer og 
har invitert FAU 2l å gi innspill. Mange foreldre ønsker fortsaJ lekser, ikke minst for å kunne følge med 
på hva barna lærer. Med få skolebøker er det ellers vanskelig å vite. Saken vil bli diskutert videre eJer at 
rektor har lagt fram skolens foreløpige planer på neste FAU møte 9. oktober.  

Sak 5: Trafikkvaktordningen.  
Det meldes om manglende vakter, og farlige situasjoner ved fotgjengerfeltet i Nordbergveien (syklister i 
full fart). FAU anmoder skolen om å sende ut påminnelse om ordningen via skolemelding, og med 
presisering om at det er klassekontakter som skal fordele hver klasses periode (se vedlagt vaktplan) på 
de enkelte foresaJe.   

Sak 6: Annet 

• FAU ønsker at det, om mulig, kan gjennomføres sykkelprøve i oktober, både for 5. og 6. 
klasse 

• FAU leder skal hereJer inkludere varaene ved innkalling 2l møter.  

Legge ved: 

• Skisse grupper 

• Form for å velge 1. og 2. ønske. Kommentarer 

• Trafikkvaktplan 


